



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

05 DAYS 03 NIGHTS GOLD COAST

五天三晚 黄金海岸之旅

DAY 01 KUALALUMPUR / GOLD COAST

(MOB)

Take an evening flight to Gold Coast.

Day 02 GOLD COAST / SEAWORLD (D)

Arrive Gold Coast , we will transfer to **Sea World** - the Australian largest and most comprehensive marine park, enjoy with the Dolphin, Whale, Sea lion Show plus Shark encounter and professionals Ski Performances. There are also many thrilling rides that delight both the young and old, including the Wild wave Roller coaster, family park etc.

DAY 03 MOVIEWORLD (B/D)

After breakfast, proceed to **Movie World** – the only movie theme park outside the United State situated at Oxen ford. It offers a day where movie magic comes alive. Experience all the buzz and excitement of a real movie studio in the world at the studio tour. You also can meet your favorite cartoon characters as well Bugs Bunny, Drafty Duck and not to miss the Batman Ride and the latest Lethal Weapon.

DAY 04 PARADISE COUNTRY FARM (B/L)

After breakfast, transfer to Gold Coast Paradise Country Farm , fullfil those Farming Fantasies and experience a slice of outback adventure . Here included bush dance , farm tour and BBQ lunch . Afternoon , free at own leaisure.

DAY 05 GOLD COAST/KUALA LUMPUR (B)

After breakfast, transfer to airport for flight back home with sweet memories.

第一天 吉隆坡/ 黄金海岸 (机上用餐)

集于机场, 乘搭客机飞往黄金海岸.

第二天 黄金海岸 /海洋世界 (晚餐)

早上抵达后, 专车接往澳洲最大的海洋生物公园- 海洋世界, 可看到海豚, 鲸鱼, 海狮, 海狗, 惊险刺激的海底喂养鲨鱼和精彩谐趣的花式滑冰表演等. 尽情享受各项游乐设施, 如惊险刺激的过山车, 海盗船, 益智有趣的环园火车, 更有小朋友最喜爱的儿童乐园等.

第三天 电影世界 (早/晚餐)

早餐后, 前往美国以外最有规模位于 OXENFORD 电影世界, 亦展示整整一天的电影魔术. 华纳兄弟公司特以电影为主体公司提供多姿多彩的娱乐表演节目, 可观赏特技表演, 拍摄电影和许多电影布景的特效果. 同时展示各种稀奇古怪的卡通动画人物, 格雷姆林, 班尼兔, 达菲鸭等. 别错过最新展示价值一千二百万的 BATMAN 行车游戏和南半球最先进及惊险的山车.

第四天 PARADISE 农庄乐园 (早/午餐)

早餐后, 前往 PARADISE COUNTRY 农庄乐园 . 体验农庄活动, 挤牛奶, 剪羊毛, 有树熊, 袋鼠等等 . 下午自由活动.

第五天 黄金海岸/吉隆坡 (早餐)

早餐后, 送往机场, 带着美好回忆飞返吉隆坡.

** 最后确定的行程安排将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 **

** The itineraries are subject to the final discretion of the local land operator **